



**Notulen jaarvergadering d.d. 07 Maart 2023, zaal De Loo.**

**Aanwezig:**

Het volledige bestuur en 25 leden.

**01 .Opening:**

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom en in het bijzonder erelid Hellendoorn en er is een afzegging van de fam. Groote.

Er wordt een minuut stilte in acht genomen om en leden die in het afgelopen jaar zijn overleden te herdenken.

**02. Mededelingen:**

# de kanovijver en het eerste gedeelte van de Heege zullen na de zomervakantie uitgebaggerd worden.

Voor het baggeren zal de vis afgevangen worden en er is aan TOP gevraagd waar de vissen naar toe kunnen.

Mochten er exoten tussen zitten dan zullen die vernietigd worden.

Het is van belang dat er vtv gevraagd woedt wat de ecooloog onder exoten verstaat.

# evaluatie met de gemeente is goed verlopen.

# Er loopt nu een vergunningaanvraag bij de gemeente voor het realiseren van de vissteigers in de Lutterhoofdwijk.

TOP heeft een bijdrage van 2500 euro toegezegd.

# Onlangs is een karpers commissie benoemd die de belangen van de karpervissers zal behartigen, ook zullen zij met voorstellen komen voor te organiseren wedstrijden en mogelijk workshops.

# Momenteel wordt er flink gesnoeid aan de Klinkevlieseplas, als dit klaar is zullen de visplekken aangepakt worden.

# Dimitri Stunbeek is sinds een paar maand controleur van TOP.

# Ook de jeugd heeft onze aandacht en we hopen jonge vissers te kunnen enthousiasmeren doormiddel van een visles op school.

# Binnen afzienbare tijd hopen we ook de website op te frissen.

### **03. Notulen vorige vergadering :**

Er werd een opmerking geplaatst over het feit dat in de notulen staat dat onze eigen leden ook overlast zouden veroorzaken bij de Klinkevliese plas, maar dat het vooral buitenlandse vissers zijn.

Verder waren er geen opmerkingen of vragen.

### **04. Jaarverslag secretaris:**

Hierop waren geen opmerkingen.

De Voorzitter gaf een toelichting op het loodvrij project en de UBO registratie.

### **05. Jaarverslag penningmeester:**

De Penningmeester gaf een duidelijk overzicht van de financiële situatie en het ledental die inmiddels is gestegen naar 2180 leden.

### **06. Verslag kascontrole comm. :**

De heren Pielage en Dragt hebben de boekhouding gecontroleerd en alles in orde bevonden.

De heren hebben met de complimenten voor de penningmeester getekend voor goedkeuring.

### **07. Benoeming kascontrole comm. :**

De controle van 2023 zal wederom door de heren Pielage en Dragt worden gedaan, Reserve zijn de heren Hellendoorn en Schut.

### **09. Vaststellen contributie en afdracht:**

De contributie zal ongewijzigd blijven aangezien er voldoende in kas is en zodoende alle leden profiteren van een lagere lidmaatschap.

We zullen komende afdracht verhogingen in principe ook nog niet doorberekenen tenzij dit extreme verschillen zal opleveren.

### **10. Bestuurssamenstelling:**

De heren Pot en Bruinsma zijn aftredend en herkiesbaar en hebben te kennen gegeven zich weer beschikbaar te stellen.

Dhr Pieper heeft besloten om zijn bestuursfunctie na 14 jaar neer te leggen.

Wel zal hij de 55 plus wedstrijden blijven organiseren.

De voorzitter dankt Johan voor zijn inzet en dat hij gedurende zijn bestuursperiode van onschatbare waarde is geweest voor de vereniging.

Door corona heeft het bestuur geen afscheid kunnen nemen van Dhr. Supheert en die werd alsnog door de voorzitter bedankt voor zijn inzet .

Beide ontvingen een enveloppe met inhoud voor de bewezen diensten,

### **11. Verslag wedstrijden en uitreiking Kampioensprijzen:**

Bas Supheert deed verslag van de afgelopen competitie die door de geringe verschillen tot het einde spannend was,

Wel werd er in verhouding weinig gevangen.

Helaas is er geen opvolging voor Bas gevonden en zal er tot nader bericht geen competitie zijn tenzij er toch personen zijn die zich aandienen om de organisatie daarvan op zich te willen nemen.

Het bestuur zal daarin volledige ondersteuning bieden.

Helaas ontbraken de bloemen maar alle winnaars werden ditmaal figuurlijk in de bloemetjes gezet en in plaats van een beker met een certificaat op de foto gezet.

Iedereen was het er over eens dat het jammer is dat de competitie geen doorgang kan vinden en er werd volop gediscussieerd hoe verder.

Vooralsnog is er geen oplossing.

Het bestuur heeft besloten om een vijftal vissers die voor Evezet uitkomt ( allemaal leden van TOP) te sponsoren voor Federatieve wedstrijden.

John en Bas gaven namens het team uitleg en zullen de leden van TOP op de hoogte houden via social media kanalen.

Ook willen ze wel een workshop over lokvoer organiseren voor onze leden maar dit moet nog verder uitgewerkt worden.

## **12. Rondvraag:**

# Enkele wedstrijdvisser gaven aan dat ze misschien willen meedoen aan de 55 plus wedstrijden.

Uiteraard is dat mogelijk maar dan wel volgens de daar geldende regels waarbij er gedubbeld wordt bij een gelijke stand in plaats van de kopstek minder punten toe te kennen.

# Hans Hellendoorn dankte nogmaals Johan Pieper voor zijn geweldige inzet voor de vereniging en bestempelde hem als een man waarop je nooit tevergeefs een beroep op kon doen/

## **13. Sluiting:**

Na iedereen bedankt te hebben voor de inbreng sluit de voorzitter om 22.03. uur de vergadering,

-----